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κ. Κοσμοπούλου,  
  
Πλέον έχει ολοκληρωθεί η ενημέρωση σας σε όλους τους τομείς, τόσο με τις συναντήσεις που 
κάνατε με τις υπηρεσίες του Δήμου, όσο και με τα στοιχεία που σας παραδόθηκαν εγγράφως 
  
Πέραν των ανωτέρω, στην παρούσα επιστολή σας ενημερώνουμε για ορισμένα τελευταία 
ζητήματα, που έχει σημασία η νέα διοίκηση του Δήμου να είναι ενήμερη, ώστε να εξελιχθούν 
ομαλά προς όφελος του Δήμου και των πολιτών. Ειδικότερα: 
  
Έργο υπογείωσης καλωδίων μεταφοράς ρεύματος. Στο έργο υπάρχει ένα υποέργο ύψους 
825.000 ευρώ, πλέον ΦΠΑ, που αφορά τις ιδιωτικές συνδέσεις των πολιτών με το υπόγειο 
δίκτυο. Αρχικά είχε δρομολογηθεί στο υποέργο αυτό δικαιούχος να είναι ο Δήμος Πεντέλης. 
Όμως μετά από συνεργασία με τη διαχειριστική αρχή του ΥΜΕΠΕΡΑΑ, δικαιούχος θα είναι ο 
ΔΕΔΔΗΕ. Με δεδομένο ότι ο Δήμος έχει ήδη συνάψει σύμβαση με τον ανάδοχο του έργου, θα 
πρέπει να υπογραφεί μνημόνιο συνεργασία Δήμου με ΔΕΔΔΗΕ, ώστε η χρηματοδότηση του 
υποέργου να γίνει από το ΔΕΔΔΗΕ προς το Δήμο.  
  
Ανάπλαση οδού Γεννήματα, Θήρας και τμήματος της Ζωοδόχου Πηγής, στο πλαίσιο του 
προγράμματος οδικής ασφάλειας, που χρηματοδοτείται από το Ταμείο Ανάκαμψης. Το έργο έχει 
συμβασιοποιηθεί, πρέπει όμως να εγκριθεί από το ΔΣ η ΕΙΣΗΓΗΣΗ ΓΙΑ ΤΗ ΓΝΩΜΟΔΟΤΗΣΗ 
ΤΗΣ ΣΥΓΚΟΙΝΩΝΙΑΚΗΣ ΜΕΛΕΤΗΣ ΤΟΥ ΕΡΓΟΥ. Το θέμα εισήχθη στο ΔΣ, όμως ζητήσατε να 
αποσυρθεί, κάτι το οποίο έγινε. Πρέπει να εγκριθεί το συντομότερο, προκειμένου να τηρηθούν 
οι ασφυκτικές προθεσμίες των έργων του Ταμείου Ανάκαμψης και να μην χαθεί η 
χρηματοδότηση του έργου. 
  
Αστική ανάπλαση δυτικών Μελισσίων και διαμόρφωση των 5 κοινόχρηστων χώρων. Ο 
φάκελος του έργου έχει κατατεθεί στο Πράσινο Ταμείο. Απομένει απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου, που θα εγκρίνει τη σχετική μελέτη ανάπλασης. Επισημαίνουμε ότι η πίστωση των 
3,7 εκατ. ευρώ από το ΠΔΕ, πρέπει να απορροφηθεί το συντομότερο, καθώς υπάρχει κίνδυνος 
να χαθεί. Η χρηματοδότηση από το Πράσινο Ταμείο που δικαιούται ο Δήμος, είναι 412.335,00 
και πρέπει να απορροφηθεί κι αυτή.  
  
Αστική ανάπλαση της Κεντρικής Περιοχής της Νέας Πεντέλης. Ο φάκελος του έργου έχει 
κατατεθεί στο Πράσινο Ταμείο. Απομένει απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, που θα εγκρίνει 
τη σχετική μελέτη ανάπλασης. Επισημαίνουμε κι εδώ ότι η δυνατότητα χρηματοδότησης του 
Δήμου από το Πράσινο Ταμείο, ύψους 412.335,00 ευρώ, πρέπει να διασφαλιστεί. Ο 
προγραμματισμός της διοίκησής μας ήταν το έργο να χρηματοδοτηθεί συμπληρωματικά με 
πόρους του Δήμου.  
  
Έργο ανακατασκευής πεζοδρομίων συμβατικής δαπάνης 1.133.500,00 ευρώ. Το έργο 
χρηματοδοτείται με πόρους του Δήμου, όμως είχαν γίνει κινήσεις, ώστε να χρηματοδοτηθεί από 
το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων. Σχετική αλληλογραφία υπάρχει, το θέμα είχε συζητηθεί 
με τον τότε αρμόδιο Υπουργό κ. Γεωργιάδη και το Γενικό Γραμματέα κ. Δημήτρη Σκάλκο. 
Καθυστέρησε η ένταξη του, λόγω των διπλών εθνικών εκλογών. Είναι έργο, που μπορεί να 
χρηματοδοτηθεί από εθνικούς πόρους, ώστε ο Δήμος να ωφεληθεί το ποσό αυτό.  
  
Επιχορήγηση ύψους 200.000 για αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών από τη φωτιά του 
2022. Έχει εγκριθεί η επιχορήγηση του Δήμου με το ποσό αυτό. Έχουν κατατεθεί τα 
συμπληρωματικά στοιχεία που ζητήθηκαν από τις υπηρεσίες. Ήδη έχουν γίνει δεκτά τα στοιχεία 



που κατέθεσε ο Δήμος για το ποσό των 103.000 ευρώ, ενώ για το υπόλοιπο ποσό κατατέθηκαν 
συμπληρωματικά στοιχεία. Πλέον απομένει η εκταμίευση του ποσού προς το Δήμο, ώστε να 
πληρωθούν οι προμηθευτές που έχουν εκδόσει τα σχετικά παραστατικά προς το Δήμο.  
  
Επιχορήγηση ύψους 150.000 για αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών από τις χιονοπτώσεις 
του 2023. Έχει εγκριθεί η επιχορήγηση του Δήμου με το ποσό αυτό. Έχουν κατατεθεί τα 
συμπληρωματικά στοιχεία που ζητήθηκαν από τις υπηρεσίες. Με αυτά, απομένει να 
προχωρήσει η εκταμίευση του ποσού, ώστε οι ανάδοχοι να εκδώσουν τα σχετικά παραστατικά - 
τιμολόγια προς το Δήμο. 
  
Τοποθέτηση νέων στάσεων. Πλέον όλα είναι έτοιμα και μετά τις γιορτές μπορούν να 
τοποθετηθούν. 
  
Υπογραφή σύμβασης για την ηλεκτροκίνηση. Απομένει η έγκριση από το Ελεγκτικό 
Συνέδριο στο οποίο έχουν παρασχεθεί όλες οι πληροφορίες που ζητήθηκαν. Αναμένεται να 
υπάρχει η έγκριση τις επόμενες λίγες μέρες και στη συνέχεια πρέπει να γίνει η υπογραφή της 
σύμβασης και η παραλαβή της προμήθειας.   
  
Συμφωνία αποπληρωμής της μισθολογικής διαφοράς από τις συμβάσεις 
καθαριότητας λόγω της αύξησης του κατώτατου μισθού. Η συνολική διαφορά από όλες τις 
συμβάσεις της τετραετίας ανέρχεται σε 10.3000 ευρώ. Η διοίκηση μας συμφώνησε με την 
ανάδοχο εταιρία το ποσό αυτό να μειωθεί σε 87.000 ευρώ και να καταβληθεί σε δόσεις.  
  
Δημοπράτηση των έργων ψηφιακής σύγκλισης της πρόσκληση ΑΤ 08 του 
προγράμματος Αντώνης Τρίτσης. Έχει εγκριθεί η σχετική επιχορήγηση για την υλοποίηση 
των τριών υποέργων της πράξης που αφορούν στα εξής αντικείμενα: (α) Προμήθεια εξοπλισμού 
και λογισμικού για την ενίσχυση της πολιτικής, (β) Προμήθεια ολοκληρωμένου συστήματος 
εντοπισμού πυρκαγιάς, πλημμυρών και ενημέρωσης – προειδοποίησης πολιτών και (γ) 
Προμήθεια συστήματος  τηλεϊατρικής για την καταπολέμηση της πανδημίας του COVID-19. Τα 
τεύχη δημοπράτησης έχουν ετοιμαστεί και τα υποέργα μπορούν να δημοπρατηθούν. 
Παράλληλα για την υλοποίηση του υποέργου 2, είναι απαραίτητο να υπογραφεί προγραμματική 
σύμβαση με το Εθνικό Αστεροσκοπείο Αθηνών, που είναι ο φορέας που θα υλοποιήσει μέρος 
της συγκεκριμένης δράσης. 
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